
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 15
I anledning af ministerens svar af 6. oktober 2010 af alm. del - spørgsmål 644,
2009-10, anmodes ministeren om at oplyse følgende:
a) I hvilket omfang har de anførte 170 selskaber i årene 2004-2009 modtaget
skattefrit udbytte fra udenlandske datterselskaber (antal og beløb) og opdelt på
de enkelte datterselskabers skattemæssige nationalitet?
b) I hvilket omfang har de pågældende 170 selskaber udloddet udbytte uden
indbetaling af udbytteskat til udenlandske moderselskaber (antal og beløb) og
opdelt på de enkelte moderselskabers skattemæssige nationalitet?
c) Ud fra materialet, der vil danne grundlag for besvarelsen af punkterne a. og
b., bedes beskrevet et mere generelt mønster over, fra hvilke lande, der tilflyder
de danske gennemstrømningsholdingselskaber udbytte, og til hvilke lande, der
videreudloddes udbytte.
d) I hvilket omfang har SKAT undersøgt, om det var korrekt, at det modtagne
udbytte fra udenlandsk datterselskab var skattefrit?
e) I hvilket omfang har SKAT undersøgt, om det var korrekt, at der blev udbetalt
udbytte til et udenlandsk moderselskab uden tilbageholdelse af udbytteskat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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